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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok feltenn i

dr. Pintér Sándor belügyminiszter úrna k

„Igaz-e, hogy nagy érték ű adományok eltűnése miatt rendőrségi
vizsgálat folyik Devecserben? ”

címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Úrtól, azért tőle, mert e
tárgykörben a Kormány tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Úr!

A kolontári vörösiszap-katasztrófa kapcsán nagy figyelem övezi a
különböző adományok kezelését. Az elmúlt napokban olyan hírek terjedtek
el Devecserben, hogy nagy értékű ingóságok (plazmatévé, bútor) tűntek el
az adományok közül. A helyben élők azt is tudni vélik, hogy ebben az
ügyben rendőrségi nyomozás is zajlik, aminek állítólag hely i
önkormányzati képvisel ők is érintettjei. A híradásokban eddig i s
olvashattunk kisebb értékű lopásokról, tönkrement autók feltöréséről, de ez
az ügy eddig nem szerepelt a rend őrségi közlemények között .
Nagyon remélem, hogy a hír csupán álhír, mert ha ez a lopás igaz lenne, az
nagyon megmérgezné az adományok kezelése körül kialakult viszonylag
normális légkört .
A másik fejlemény a katasztrófa kapcsán az, hogy a Kormány átalakítja a
Kármentő Alap felhasználási céljait, és a károsultak ingóságaiban esett ká r
megtérítése helyett helyi térségfejlesztési célokra kívánja felhasználni .
Erről Miniszterelnök Úr Devecser város polgármesterét már tájékoztatta ,
amely tényrő l a megyei újság már hírt is adott . A Kármentő Alap
forrásainak kezelését helyi bizottság végzi, ami véleményünk szerint sókka l
inkább alkalmas arra, hogy az Alapban lév ő források felhasználása valóban
a kárt szenvedett emberek megsegítését szolgálja, és ne egy megfoghatatla n
közép- vagy hosszú távú kormányzati célt .



Kérdezem tehát Miniszter Úrtól :

1. Igaz-e, hogy nagy értékű adományok eltűnése folytán rendőrségi
vizsgálat folyik ?

2. Igaz-e, hogy ennek helyi önkormányzati képvisel ők is érintettjei?
3. Igaz-e, hogy a Kormány térségfejlesztésre kívánja fordítani a

Kármentő Alapba eddig befizetett 1,6 milliárd Ft-ot a kárt szenvedett
lakosság kártalanítása helyett?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2011 . január 19.
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